
                                                      
                                                      

                       

ACTA DE LA REUNIÓ EXTRAORDINÀRIA DEL CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL REALITZADA EN
DATA 12 DE JULIOL DE 2021
REUNIÓ 6 del  curs 2020-2021

PRESIDENT

Sra. Teresa Ciurana i Satlari  (Regidora)

VOCALS ASSISTENTS 

Sra. Teresa Buch Llorach (Directora S. Ed.)
Sr. Carles Codina Verdaguer (ERC)
Sra. Marc Gijón Delgado (JxC)
Sra. Maria Adoración Solvas (TxT)
Sr. David Aguinaga Abad (Ciutadans)
Sra. Marta Paz (Mestres Prim. P.)
Sra. Carme Olmo Enri (Mestres Sec. C.)
Sra. Glòria Nogueras  (Mestres Prim. C.)
Sra. Marta Codina Vives (Professorat Sec. P.)
Sr. Xavi Messeguer (Professorat Sec. C.)
Sr. Ricard Sanmartí (Professorat Sec. P.)
Sr. David Sánchez  (Famílies Prim. C.)
Sra. Laura Tamayo (Famílies Prim. P.)
Sr. Arnau Martínez (Alumnat Sec. C.)
Sra. Donina Alfaro (Direccions Prim. P.)
Sr. Gustavo Pérez (Direccions Prim. P.)
Sr. Josep Mª Argemí (Direccions Sec. P.)
Sra. Mª Antonia Parera  (Direccions Sec. 
Sr. Joan Vert  (Direccions Prim. C.)
Sr. Xavier Rodríguez (Direccions Prim. C.)
Sr. Albert Martí (Direccions Sec. C.)
Sra.  T.  García  (Subs.  Mª  Dolors  Ribera  (A.
Mestres A. Galí)
Sr. Ramon Alemany Güell (Escoles Municipals) 
Sr. Damià Hoyos Marín  (AFA Prim. P.)
Sr. Gregori Pérez  (CRP)
Sra. Mercè Fontané (Margarida Guitart 
(Ecoles Bressol P.)

EXCUSATS

Sra. Aina Martínez (Mestres Prim. P.)

Sra. Mercè Bernabeu  (Famílies Sec. P.)
Sr. Pep Falcó Soler (Professorat Sec. C.)
Sr. David Sánchez  (Famílies Prim. C.)
Sra. Elisabeth Notivoli (AFA Prim. P.)
Sra. Jihane Boulaich (Alumnat Sec. P.)
Sr. Ahmed El Musaui (Alumnat Sec. P.)
Sr. Jaume Ventura (PAS Sec. P.)
Sra. Isabel Amate (PAS Prim. P.)
Sra. Marissa Gil (EAP)
Sr. Manuel Blanco Vilches (Sindicats USOC)
Sr. Manel Mañas Triviño (Sindicats FET-UGT)
Sr. Manel Vazquez (Sindicats USTEC)
Sr. Joan Rocamora  (Sectorial I-CSC)
Sra. Raquel Maria García (S. Lleure Inf. i Juv.)
Sr. Marc Rosaura (Esplais i Caus)
Sra. Lucía Linuesa) (Serveis Socials)
Sra. Montserrat Rovira (Famílies Sec. P.) 
Sr. Fco José Navajas (Sindicats CCOO)
Sr. Alfredo Vega (PSC)
Sr. Josep Abril (PAS Prim. i Sec. C.)
Sra. Dolores Romero  (PAS Prim. i Sec. C.)  
Sr. Carles Cereceda (Direccions Sec. C.) 
Sra. Noemí Rovira (CFA Salvador Espriu)

CONVIDATS

Sr. Iñaki Olaortua (SSTT Inspecció)
Sra. Nathalie Emond

SECRETÀRIA

Sra. Teresa Cabanes i Santanach (OME)

En sessió telemàtica per Teams , a la ciutat de Terrassa, el 12 de juliol del dos mil vint-i-u, a les 17:30
hores, es reuneixen els membres del Consell Escolar Municipal sota la Presidència de la regidora
d’Educació, Sra. Teresa Ciurana i Satlari. 
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         S’inicia la sessió  amb la presentació de l’ordre del dia per part de la Presidenta del CEM,
d’acord amb els epígrafs que seguidament es tractaran.

    1. Aprovació de les actes anteriors.
            S'aproven per assentiment i una a una les actes del CEM dels dies:

 16-03-2021 CEM ordinari.

 13-04-2021 CEM extraordinari.

 16-06/2021 CEM extrordinari.

2. Presentació +Estiu.

      La Sra. Nathalie Emond presenta les actuacions d’estiu que se situen dins del marc del +Estiu.
Aquestes són:

La guia Emociona’t, activitats adreçades a casals d’estiu organitzats per entitats de lleure i també
per algunes AFA. Es subvencionen tota la part d’activitats dels casals que estan en territori del Pla
Educatiu d’Entorn, però amb finançament PMOE recolzem els casals dels districtes. 

Es col·labora en beques per a casals d’estiu (destinades a famílies molt vulnerables). Beques al
cent per cent.

Es subvencionen tallers de cultura transformadora en el marc del programa Instituts Oberts, en
concret Les Aimerigues i Cavall Bernat.  

També sufraguem el casal de cinema, que és comunitari i que dinamitza l’ESCAC. S’adreça a
set instituts i dues escoles de primària i està destinat a joves de dotze a disset anys.

A  més  a  més  durant  aquest  mes  d’agost  seixanta-quatre  alumnes  de  centres  de  màxima
complexitat podran participar de cursets intensius de natació, al club Natació Terrassa.

En referència  al  grau de difusió,  s’explica  que hi  ha  una vinculació  entre el  PMOE i  el  Pla
Educatiu d'Entorn. El primer ve a reforçar el pressupost del segon que està executat al cent per cent. I
s’informa que de la dotació compromesa per addenda s'ha executat el 74%.

Pel que fa al que s'està construint,  es comenta que des del marc de les comissions del Pla
Educatiu d'Entorn s'ha fet una reflexió sobre el que ha passat aquest curs, quins recursos s'han abocat
a l'alumnat i a les famílies i quina és l'especialitat de cadascú.

Per  altra banda en el marc del passaport Edunauta, s'està visualitzant i ubicant en el territori, els
espais d'aprenentatge on en temps extraescolar, l'alumnat pot reforçar competències del currículum. 

Es renuncia al que és el reforç escolar clàssic per donar peu a un nou concepte que ens ha
portat el PMOE que són els tallers de suport educatiu diversificats. Per tant, es veiu que en tota l'acció
educativa s'ha de parlar de competències transversals.  És important  relacionar l'acció educativa als
projectes  educatius  de cada centre.  Aspirem a fer  que el  projecte  educatiu  dels  centres incorporin
aquests espais d'aprenentatge que hi ha al territori.

S'estan definint també els reptes comuns de cada xarxa educativa de districte.
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S'estan analitzant  els models que creiem que serveixen. S'estan definint protocols de visió a

projectes compartits. I estem treballant en la reserva de places en el que seria alumnat de projectes
municipal. S'ha començat amb l'escola municipal de música.

Continuant amb el model de gestió, ens trobem amb el difícil encaix entre la temporalitat d'un
curs escolar i el que la contractació permet en el  model públic. Una altra reflexió que s'ha fet, és que
s'ha de lluitar molt per fer el màxim d'accions. La importància de resoldre el tema contractual abans
d'anunciar noves activitats.

Cal destacar les noves estructures emergents gràcies al PMOE: la creació d'una nova comissió
mixta entre ajuntament i departament, quinzenal, per comentar l'evolució del PMOE. També estructures
compartides amb els centres, com la figura de l'orientadora del PMOE. Es preveu pel curs vinent, el
seminari de coordinació del passaport Edunauta.

Per finalitzar,  destacar la  implicació de nous serveis municipals  com esports i  programadors
habituals que s'afegeixen a joventut, ciutadania, cultura i participació ciutadana.

A la  pregunta si la figura de l'orientadora PMOE que va pels centres és una sola persona o és
un equip la Sra. Nathalie Emond respon que només una. Explica que actualment s'està establint una
primera pressa de contacte amb el centres receptors del PMOE i que estan situats en el territori del Pla
Educatiu d'Entorn. La idea és que un cop feta aquesta primera pressa, pugui començar a reunir-se amb
les TIS i educadores socials dels centres per poder anar a la una, compartir bones pràctiques i generar
sinergies.

TambéLa es vol saber si aquesta orientadora es posarà en contacte amb els centres educatius o
si ja s'hauria d'haver posat i si encara hi ha possibilitats de participar en el casal de cinema.  La Sra.
Nathalie  Emond  respon que la figura de l'orientadora,  diu que no es pot destinar a tots els centres
educatius de la ciutat, només a aquells que reben finançament PMOE. Malauradament queden exclosos
els centres dels districtes 1 i 5 (excepte Can Boada). També comenta, que aquesta orientació tenint en
compte  diferents  àmbits,  s'enfoca  cap  a  l'acompanyament  d'itineraris  vitals  i  no  només  en  l'àmbit
acadèmic. En referència al casal de cinema, com que es nodreix de fiançament PMOE, ens trobem en
la mateixa situació.  La Sra. Marta Codina fa un incís i recorda que també hi ha un nombre important
d'alumnat amb NESE als centres del districte 1.

3. Valoració curs 2020-2021.

La Sra. Teresa Ciurana fa un balanç molt  positiu de com ha funcionat  i  s'ha acabat tancant
aquest curs,  marcat per la pandèmia. Les escoles i instituts han funcionat amb total presencialitat pel
que fa a l'educació obligatòria. 

Agraeix a la comunitat educativa l'esforç, la feina i la tensió que han hagut de suportar per tal de
poder fer realitat de tenir les escoles obertes.  S’ha estat d'acord en preservar aquesta presencialitat i
posar  tots  els  mitjans  necessaris  per  fer-ho possible.  Afegint  que  d'aquest  curs  també  n’han  sortit
experiències positives.

   4. Organització curs 2021-2022.
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La Sra. Teresa Buch explica que, en principi l'organització no canviarà gaire substancialment.

Des del Departament, el plantejament que es fa és continuar amb els grups estables o bombolla, amb la
possibilitat de poder barrejar grups amb mascareta al pati.

Un canvi  significatiu  serà  amb el  tema de la  neteja  extraordinària  que després  de diversos
estudis s'ha considerat que no és necessària.

Es mantenen les entrades esglaonades als centres i per tant, se seguiran mantenint les zones
de pacificació  que es  van establir  el  curs passat.  Cal  destacar  que no només han servit  per  a  la
pandèmia sinó que s'ha pogut veure que han ajudat a ordenar els accessos als centres escolars. També
informa que aquells  espais  de via pública que es van cedir  pel tema de l'esbarjo,  com ara places,
continuaran mantenint-se cedits amb les mateixes condicions.

Informa que  els  plans  d'obertura  passen  a  anomenar-se  plans  d'organització  i  recorda  que
aquests  poden  anar-se  modificant  en  funció  de  l'evolució  de  la  pandèmia  i  de  les  indicacions  del
Procicat.

El  Sr.  Damià Hoyos demana saber si  quan es parla de grups estables,  s'entén que són els
mateixos del curs passat, s'ha acabat  amb els vint alumnes per aula. La Sra. Teresa Ciurana diu que la
dotació de professorat es manté. La Sra. Donina Alfaro fa un incís i diu que tot i mantenir-se la dotació,
aquesta es redueix de sis a quatre i que a finals de maig van rebre ja algunes recomanacions per part
del Departament amb idees aproximades de com fer els plans d’organització. A la vegada informa que
la ràtio 20 sempre ha estat una recomanació i no una obligació. 

El Sr. Albert Martí vol saber si es mantindrà el tall de carrers i si se cediran un altre cop tanques
per part de l’ajuntament i també pregunta sobre quan seran informats dels plans d’organització. La Sra.
Teresa Buch pel que fa al tall de carrers respon que sí que es manté i que existeix la possibilitat que es
mantinguin al llarg del temps, gràcies al seu bon funcionament.  El Sr. Gustavo Pérez considera que
entre tots s’hauria de fer una campanya perquè es puguin mantenir les cessions d’espais de via pública i
els talls de carrers. S’hauria de començar a desvincular aquest fet del tema Covid.

El Sr. Iñaki Olaortua en referència als plans d’ordenació explica que està tot en expectativa de
com evoluciona la pandèmia. S’estan esperant recomanacions des de Salut i el Procicat. Aquestes es
rebran al llarg de l’estiu i la previsió és que els plans estiguin elaborats a l’inici de curs.

La Sra. Donina Alfaro demana si realment el suport extra de neteja aquest curs no hi serà i vol
saber si es mantindrà l’aportació de material extra que es va fer el curs passat, gel, rotllos de cel·lulosa,
desinfectant, etc.  La Sra. Teresa Buch diu que en principi no es contempla aquesta aportació, però que
tot dependrà de les recomanacions de Salut i el Procicat.

El Sr. Marc Gijon se suma a l’agraïment manifestat per la Sra. Teresa Ciurana i pregunta si s’ha
executat l’estudi sobre la ventilació de les aules a Terrassa i si hi ha algunes mesures que es puguin
realitzar en aquelles aules on hi hagi una ventilació deficient o pobra.  La Sra. Teresa Buch informa que
no es parla tant de ventilació forçada sinó de ventilació creuada i que a les escoles municipals sí que es
tenen detectades aquestes aules, però que en el cas que ens pertoca s’ha de treballar conjuntament
amb el Departament. 

El Sr. Damià Hoyos en referència als grups estables vol saber quina pauta se seguirà en les
extraescolars. El Sr. Iñaki Olaortua diu que s’està treballant i que tot serà en funció de l’evolució de la
pandèmia.  S’estan esperant  instruccions a escala governamental.   La Sra.  Teresa Ciurana diu que
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pensàvem que es podrien relaxar les mesures de cara a setembre, però els darrers esdeveniments fan
replantejar-nos-ho tot.

El Sr.  Carles Codina s’adhereix  també al reconeixement fet  per la Sra. Teresa Ciurana i  vol
saber  si  es  té  alguna  informació  sobre  la  campanya  de  vacunació  a  partir  dels  dotze  anys  que
començaria al setembre. El Sr. Iñaki Olaortua diu que això depèn directament de Salut i de moment no
en tenim cap informació. 

La Sra. Teresa Buch informa que aquest curs s’ha organitzat de cara al setembre una jornada de
sensibilització contra el bullyng. Es farà a l’auditori el dia 10 i recorda als centres la importància de que
s’apuntin a causa del control d’aforament.

El dia 9 es durà a terme la jornada d’inici de curs i s’intentarà que pugui ser presencial. Aquest
any es vol afegir un plus de benvinguda a tot aquell professorat que s’incorpori nou a Terrassa. Aquesta
seria la primera part de la jornada i després es passaria a la part més institucional. En el transcurs
d’aquesta jornada també s’explicaran les novetats de la guia d’activitats.

La Sra.  Teresa Ciurana  afegeix  que estaria  molt  bé  que aquest  professorat  nou a la  ciutat
pogués participar d’aquesta benvinguda, sobretot de cara a poder conèixer les ofertes que poden trobar
dins del mon de l’educació en la nostra ciutat.

I per finalitzar aquest punt, la Sra. Teresa Buch informa del canvi de data del festiu que en primer
lloc es va aprovar al CEM extraordinari el dia 06/06/2022. En passar aquest a ser festiu per treball es
proposa canviar-lo pel dia 03/06/2022.  El Sr. Albert Martí troba excessiu posar un pont tan llarg el mes
de juny, sabenT  com és d’atapeït aquest i proposa que de cara a altres cursos es pugui considerar
posar un festiu en el transcurs del segon semestre.

   5. Licitació menjadors escolars.

La Sra. Teresa Ciurana, explica que s’ha necessitat fer una nova licitació que millorés l’anterior
que ja portava 5 cursos. La comissió de menjadors ha treballat molt i ha aportat molt bones idees.

Es van presentar set empreses i d'aquestes actualment n'han quedat quatre. Ara només falta
que secretaria faci  l'acta resolent  quina de les empreses guanya la licitació.  En principi  això ha de
passar en una setmana. 

El  Sr.  Santi  Martínez especifica que contractació està preparant  l'acta d'adjudicació i  un cop
estigui aquesta, s'ha de notificar a l'empresa que en resulti guanyadora. Tot seguit se li han de deixar
deu dies per tal que accepti l'encàrrec i pugui presentar la fiança. Un cop fet això l'ajuntament s'ha de fer
una junta de govern local i fer l'adjudicació. Aquest darrer pas està previst fer-lo la darrera setmana de
juliol.  L'adjudicació no es completarà fins a finals d'agost, ja que s'han de deixar quinze dies hàbils
perquè les altres empreses puguin presentar recurs. Si fos aquest el cas el procediment, s'aturaria.

El Sr. Damià Hoyos informa que si es produeix aquest recurs Serhs, continuaria fent el servei de
menjador al setembre.

La Sra. Donina Alfaro intervé per preguntar quan i com s'hauran de fer les altes noves d'aquest
proper curs perquè no disposen d'informació.

La Sra. Teresa Ciurana diu que no es podran fer abans de l'u de setembre, un cop se sàpiga a
qui ha fet l'encàrrec secretaria.
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   6. Dates Plenari curs 2021-2022.

            Es proposen les següents dades:

1.  16/09/2021
2.  24/11/2021
3.  15/03/2021
4.  07/07/2021

   7. Informacions diverses.

La Sra. Teresa Buch com que es va demanar a la comissió d'escolaritat informació sobre la
valoració dels centres, adjunta un document on surten els criteris que s'apliquen a l'hora de qualificar el
centres.

També parla de la necessitat d'aprovar en aquest CEM la creació d'una comissió permanent
d'absentisme que s'ha demanat des del plenari i que permetrà l'agilització de la feina alhora dependre
decisions.  El Sr. Albert Martí vol saber qui formarà part d'aquesta comissió.  La Sra. Teresa Cabanes
diu que el mateix plenari de la comissió d'absentisme decidirà qui. 

S'aprova constituir aquesta nova comissió permanent d'absentisme.

   8. Precs i preguntes.

Cicles Formatius i Batxillerat.

Hi ha  un grup de famílies de secundària post-obligatòria que estan molt inquiets a causa de la
manca de places a Cicles Formatius i Batxillerats. Volen saber si en som coneixedors d'aquesta situació
i quines solucions se'ls hi poden donar.   

S’ informa que al Servei d'Educació es disposa d'un servei d'orientació on les famílies i joves es
poden adreçar per ser informats de possibilitats, encarada a intentar reubicar les persones que no han
obtingut plaça als Cicles Formatius que han sol·licitat en primera opció. Perquè no es quedin sense una
alternativa formativa. També poden informar-se a Joventut i a Foment.

Des d’Inspecció es comenta que  són coneixedors del tema dels batxillerats, perquè hi ha una
comissió de garanties, però que del tema cicles no, ja que aquests són de territori. S'està estudiant que
s'ha de fer i   que s'ha de diferenciar entre quedar en llista d'espera i quedar sense assignació.  Els
centres ja tenen les llistes de vacants de Batxillerat igual que l'OME i Serveis Territorials. Aquestes no
es gestionaran fins al setembre perquè les llistes d'espera no es tanquen fins al dia disset de setembre.
I  que encara que ara es tramitin  fora de termini  tampoc es treballaran fins passada aquesta data.
Sembla que pel que fa a Cicles Formatius, el tema és més feixuc perquè hi ha un volum força important.

Es  demana  sobre  la  possibilitat  que  el  centres  de  secundària  que  no  tenen  estudis  post-
obligatoris disposessin també d'aquests llistats, ja que un volum important de famílies s'adrecen a ells
per cercar informació.  Es respon que es valorarà aquesta proposta.

Es comenta que les escoles d'art de Catalunya ja fa molt de temps que tenen un conflicte amb el
calendari i es troben que tenen alumnes que es presenten a la prova d'accés venint d'un batxillerat que
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no és l'artístic i que es considera com si estiguessin fent una prova extraordinària quan en realitat no ho
és. No els queda cap altra opció que fer la prova al juny i a causa d'aquesta tardança, quan es poden
penjar  les notes definitives no se'ls pot  entrar al  sistema perquè les dates ja han passat  i  per tant
aquests alumnes hauran d'esperar al setembre per poder saber si hi han entrat o no. També diu que la
prova d'accés del setembre es fa a l'u d'octubre quan ja s'ha iniciat el curs. Considera que s'hauria
d'intentar resoldre aquests problemes. A més a més tampoc entén perquè des de fa dos o tres anys no
se'ls deixa fixar una data d'inici de curs quan abans se'ls deixava.

Per altra banda posa en coneixement del CEM que aquest matí s'ha traslladat la preocupació
que es té per la manca de places a cicles formatius de grau mitjà, al director general de centres públics.
Una preocupació molt gran que es té és l'abandonament escolar prematur, no només s'ha de pensar en
l'etapa obligatòria, sinó que quan es finalitza aquesta, s'ha de continuar estudiant.

 Robatoris als centres

 La Junta de directors manifesta el neguit  que  hi ha davant l'augment de robatoris. Tot i  ser
coneixedors de les mesures que s'han pres durant aquest curs, ara els neguiteja que es farà durant el
període de vacances. Volen saber quin protocol se seguirà a l'hora de comunicar aquests fets a les
direccions dels centres. També informa que hi ha hagut canvis a les direccions dels centres. I finalment
proposa que siguin els senyors de la brigada que passen per les escoles siguin els qui rebin l'avís, ja
que això evitaria que les direccions s'haguessin de desplaçar. Evidentment que aquestes hauran de ser
informades. 

La Sra. Teresa Buch diu que s'hauran d'actualitzar els llistats  de telèfon i  que pel  que fa al
protocol és molt complexe de dir perquè depèn de qui avisa a la policia. Demana que facilitin un número
de telèfon de contacte que no té per què ser necessàriament de l'equip directiu.

 Dotacions Departament i equitat

El Sr. Marc Gijón pregunta si se sap quants centres rebran la dotació que va anunciar  el conseller
Bargalló per als centres amb més d'un 10% d'alumnat NESE. També vol saber si ja s'ha redefinit el
protocol d'identificació d'alumnes amb aquestes necessitats i en el cas que no s'hagi redefinit o saber
quan es farà. Insisteix en aquest punt, ja que considera, que és una mesura que ha de beneficiar tant
als centres públics com als concertats. 

Es respon que en són 11. També que sembla que es vol acabar amb aquest topall del 10%. Pel
que fa al protocol explica que a Terrassa des de fa un temps ja s'està treballant en aquesta detecció,
sobretot en alumnat de P3.

El Sr. Iñaki Olaortua, en referència a la subvenció diu que tot i no ser un tema exclusiu de la
concertada actualment aquesta subvenció està destinada a sufragar la sisena hora. I afegeix que aquest
alumant cada cop estan repartits d'una forma més equitativa en tots els centres de la ciutat. Es tracta
que allà on hi ha una complexitat molt elevada aquesta es pugui reduir i a la inversa allà on hi hagi poca
complexitat afegir-ne una mica, per tal que hi hagi un equilibri.

La Sra. Teresa Cabanes explica que el protocol va millorant any rere any. Aquest any, a P3
s'han ocupat el 90% de les places de reserva. Tenint en compte que el curs passat va ser d'un 50%,
l'augment es força considerable. A secundària no hi ha hagut un percentatge tan extraordinari, però cal
dir, que ja es partia d'una ocupació molt bona. Aquest any ha estat d'un 97% i el curs passat  va ser d'un
87%. Informa que aquest any han obtingut places de reserva uns 700 alumnes.
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Pel que fa al protocol el treball de detecció que es fa des de l'EAP i l'ajuntament és molt elevat i

es pot fer gràcies al fet que tant l'ajuntament com el departament han augmentat les seves plantilles.
L'EAP l'ha  doblat  i  ha  passat  de  dos  a  quatre  treballadors  socials i  l'ajuntament  a  contractar  una
treballadora social  pel servei d'educació i  que es dedica a aquesta detecció. De tot aquest projecte
rebreu més informació en el CEM del curs vinent, quan es parli del resum dels objectius treballats en
aquestes comissions. 

La  Sra.  Teresa  Ciurana  vol  destacar  que  s'ha  avançat  molt  a  Terrassa  perquè  tenim  una
comissió d'escolarització  equilibrada que ha anat  fent  totes les fases i  perquè s'hi  ha abocat  molts
recursos. Els efectes els notaran els centres a la llarga.

El Sr.  Rafa Homet vol fer un aclariment en referència a la subvenció de l'alumnat de places
NESE.  Quan  es  parla  d'aquest  10%  s'ha  de  dir  que  és  el  que  hi  havia  fins  ara.  El  nou  Decret
d'Admissions i Garanties estableix que, a partir d'un estudi que s'ha fet sobre el cost d'una plaça pública,
aquest determina que tant a l'escola pública com a la concertada estan infrafinançades, en especial les
de suport.  Aquí hi ha un acord perquè en dos cursos s'ha d'arribar a uns 900 € per una plaça a l'escola
concertada i a uns 600 € a l'escola pública. 

El Sr. Xavier Rodríguez, pregunta si s'ha fet una valoració sobre l'estudi que es va fer sobre la
preinscripció de P3 i vol saber si la decisió de posar una ràtio vint-i-tres ha ajudat a no tancar cap línia.

La Sra. Teresa Cabanes diu que aquesta reducció de la ràtio a ajudat a redistribuir l'alumnat i a
no tancar cap línia. Hi ha algun grup que perilla, però fins al setembre no es podrà dir del cert, ja que el
procés de preinscripció i matrícula encara no ha finalitzat.

La Sra.  Teresa Ciurana reafirma el  dit  anteriorment  i  diu que sembla que en principi  no es
tancarà cap grup.

I sense altres temes a tractar, es tanca la sessió a les 19:30h.

La Secretària que certifica

Teresa Cabanes
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